
 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA  DE L’AJUNTAME NT PLE 
CELEBRADA EL DIA 6 D’ABRIL DE 2011.  
ACTA 02/2011 
 

 
A Montuïri, essent el dia sis d’abril de dos mil onze, essent les 20:00 hores, es 

reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en sessió plenària ordinària en primera 
convocatòria, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol, assistit pels Srs. 
Regidors, Joan A. Ramonell Miralles, Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés 
Gomila, , Antonia Martorell Mascaró pel grup municipal P.P ; Guillem Mas Miralles  
pel grup municipal del PSOE; Joan Verger Rossiñol, Joan Jaume Roca Noguera pel 
grup municipal PSM. 

 
Excusen la seva absència :  Martí Ferrer Ribas pel grup municipal del PSOE i 

Antònia Arbona Rossiñol pel grup municipal PSM 
 
Actua de Secretari el que ho es de la corporació D. José Ramón Sicre Vidal. 

 
Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 
l’ordre del dia. 

 
 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.- 

 
 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la 
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de 
la sessió anterior, aprovant-se  per unanimitat del presents. 
 
 

2. COMUNICACIONS DE BATLIA .- 
 
 Pel Sr. Batle es passa a informar de les qüestions que es relacionen seguidament, 
donant-se el plenari per assabentat : 
 
  

- Sobre el justificant de recepció de la Conselleria d'Educació i Cultura a l'acord 
plenari aprovant-se la moció sobre la llengua pròpia de les Illes Balears. 
 

- Sobre l'escrit de queixa al consorci de transports per causa de les denúncies 
rebudes de tracte discriminatori a la linea de transport regular. 
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- Sobre el conveni signat amb Bio Ray. 

 
- Sobre l'escrit rebut del Consell de Mallorca en referència a la situació de la 

gestió dels cans abandonats. 
 

- Sobre l’ assemblea de Batles de 17 de febrer passat. 
 

- Sobre el pla d'actuació en la dinamització sociocultural a Montuïri. 
 

- Sobre l'avaluació del pla d'acció anual de l'agenda local 21. 
 

- Sobre la memòria d'activitats remesa pel servei de salut. 
 

- Sobre l’ autorització del Consell de Mallorca per realitzar els treballs de neteja  
al talaiot de Son Fornes. 
 

- Sobre els serveis realitzats durant l'any de 2010 per l'agrupació de protecció 
civil. 
 
 

3. PLA D’ACCIÓ ANUAL AGENDA LOCAL 21 .- 
 

El Sr. Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta corresponent 
a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 
Finalitzada la seva explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duguem-se 

a terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 

  
Vist el pla d’acció anual de l’agenda local 21 per aquest terme de Montuïri per 

l’exercici de 2011, i trobant que el mateix es coincident amb els interessos d’aquesta 
corporació, l’ajuntament en ple adopta per unanimitat dels presents el següent ACORD 
: 
 

1.  Aprovar el pla d’acció anual de l’agenda local 21 per aquest terme de 
Montuïri per l’exercici de 2011. 

 
2. Notificar aquest acors al departament de Cooperació Local del Consell de 

Mallorca. 
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4. SUBSANACIÓ DEFICIENCIES CATALEC DE PATRIMONI  .-   
 

El Sr. Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta corresponent 
a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 
Finalitzada la seva explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duguem-se 

a terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 

 
Vist l'escrit remès pel Consell de Mallorca, pel qual es procedeix a notificar 

l'acord de la Comissió Insular d'Ordenació del Territori, Urbanisme i Patrimoni Històric 
pres en sessió celebrada el dia 25 de febrer de 2011, mitjançant el qual es procedeix a la 
remissió de l’informe tècnic emès a l’expedient de l'aprovació del catàleg de protecció 
d’edificis i elements d’interès històric, artístic, arquitectònic i etnològic de les NNSS de 
Montuïri, a l'efecte de que per part de l’ajuntament es procedeixi a la correcció de les 
deficiències enumerades en el citat informe.  

 
Vista la documentació presentada per l'equip redactor on s'inclouen la subsanació de 

les deficiències referides, l’ajuntament en ple adopta per unanimitat dels presents el 
següent ACORD : 
                                 

    Primer.  Aprovar les modificacions presentades per l’equip redactor del catàleg 
de protecció d’edificis i elements d’interès històric, artístic, arquitectònic i etnològic de 
les NNSS de Montuïri, que contempla la subsanació de les deficiències assenyalades pel 
Consell de Mallorca mitjançant la comunicació referida. 

 
Segon. Remetre aquest acord, juntament amb un exemplar de les modificacions 

aprovades, degudament diligenciats,  al departament de Cultura i Patrimoni del Consell 
de Mallorca, per la seva tramitació i aprovació definitiva.  
 
 

5. CONVENI ANIMALS DE COMPANYIA .- 
 
 El Sr. Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta corresponent 
a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 
 

Conclosa l’explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duguem-se a terme 
les següents intervencions : 
 

El Sr. Guillem Mas, PSOE, manifesta que el problema es produeix quan es 
recullen cans que no duen xip. El Sr. Batle pren la paraula per explicar que s'està 
estudiant amb el veterinari la realització d'una campanya per a la promoció dels xips. 
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Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 
votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels presents, amb el següent 
contingut : 

 
Vist el conveni per la seva firma amb el Consell de Mallorca, la Conselleria de 

Presidència i el Col·legi Oficial de Veterinaris de les Illes Balears, en matèria d’animals 
de companyia, i trobant que el mateix es coincident amb els interessos d’aquesta 
corporació, l’ajuntament en ple adopta per unanimitat dels presents el següent ACORD 
: 
 

1.  Aprovar el conveni per la seva firma amb el Consell de Mallorca, la 
Conselleria de Presidència i el Col·legi Oficial de Veterinaris de les Illes Balears, en 
matèria d’animals de companyia, en els mateixos termes que ha estat presentat. 

 
2. Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol per la signatura del conveni i de 

quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.  
 
 3. Notificar aquest acord al Consell de Mallorca, a la Conselleria de Presidencia 
i al Col·legi Oficial de Veterinaris de les Illes Balears. 

 
 

6.  SOL·LICITUD XARXA AUDIOVISUAL DE CORRESPONSALS DE 
TELEVISIÓ DE MALLORCA .-  
 

El Sr. Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la sol·licitud presentada 
per la xarxa audiovisual de corresponsals de televisió a Mallorca, mijançant la qual es 
demana a l’ajuntament que es pronuncií a favor del no tancament de la radio i televisió 
de Mallorca i demani al Consell la seva continuïtat. 

 
Finalitzada la seva explicació, el Sr. Batle pren la paraula per manifestar que la 

present sol·licitud es va du a la corresponent comissió informativa, on es va poder haver 
rebutjat i decidir no presentar-la al plenari, però es va acordar que per la seva 
importància i per la labor que realitza el personal es mereixien el respecte de 
l'ajuntament i per aquest motiu s'acordà la seva elevació al plenari. Anuncia que el seu 
grup votarà en contra de la sol·licitud. La causa d'això és l'excessiu cost que, en una 
època de crisi com la qual estem passant, tenen les ràdios i televisions, tant TV de 
Mallorca com IB3. TV de Mallorca per exemple, costa més que el que rep anualment 
l'ajuntament del Consell pel Pla d'Obres i Serveis i si en el seu dia es va denunciar el 
conveni de bombers per l'alt cost que suposava als ajuntaments, en aquest cas passa el 
mateix. 
 

El Sr. Joan Verger, PSM, anuncia que recolzarà la sol·licitud presentada, ja que 
pensa que eliminar un mitjà de comunicació públic, propera al ciutadà i que dóna treball 
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a unes 100 persones, no s'ha de fer. Amb una bona gestió es poden buscar fons per al 
seu finançament. 
 

El Sr. Guillem Mas ,PSOE, explica que la present sol·licitud es presenta per unes 
declaracions efectuades pel president del partit popular amb les quals s'està atacant a un 
mitjà de comunicació propi de la nostra terra i que s'emet en la nostra llengua amb 
l'excusa de la situació econòmica, quan hi ha altres maneres de combatre la crisi 
econòmica. Per l'exposat anuncia que el seu grup votarà a favor. 
 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 
votació aquest punt essent rebutjat la sol·licitud presentada per la xarxa audiovisual de 
corresponsals de televisió a Mallorca per 6 vots a favor (P.P)  i 3 en contra (PSOE i 
PSM ). 
 
 
 7. – SOL.LICITUD IES NA CAME.LA  .- 

 
El Sr. Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta corresponent 

a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 
 

Finalitzada la seva explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duguem-se 
a terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 

 
Vista la sol·licitud presentada per IES Na Camel.la de Manacor, consistent en 

demanar l’aprovació de la proposta d’acord que es transcriu a continuació:  
 
 “ El consistori de Montuïri, reunit en sessió ordinària, s’adhereix de forma 
unànime a la petició d’implantació del Grau Superior d’Instal·lacions  Electrotècniques i 
Automatitzades a l’institut d’Educació Secundaria na Camel.la de Manacor. 
L’ampliació de l’actual oferta formativa incrementaria les expectatives educatives dels 
nostres joves i suposaria un reconeixement pel teixit econòmic – industrial de la nostra 
comarca”.  
 
 Vist que el contingut de la proposta es beneficiaria pels interessos dels habitants, 
en especial pels joves, d’aquest municipi, l’ajuntament en ple adopta per unanimitat dels 
presents el següent acord : 
 
 1er. Aprovar la proposta d’acord presentada per l’institut d’Educació Secundaria 
na Camel.la de Manacor en els mateixos termes que ha estat presentada. 
 
 2on. Notificar aquest acord a la Conselleria d’Educació de les Illes Balears i a 
l’institut d’Educació Secundaria na Camel.la de Manacor 
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8.  CONVENI CORREUS .-  
 

El Sr. Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta corresponent 
a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 
Finalitzada la seva explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duguem-se 

a terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 
 

Vist el conveni de col·laboració per la seva firma amb la Societat Estatal Correos 
y Telegrafos per a la cobertura postal a zones rurals i disseminades del terme de 
Montuïri, i trobant que el mateix es una millora del servei pels residents a aquestes 
zones, l’ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent ACORD : 
 

1.  Aprovar el conveni de col·laboració per la seva firma amb la Societat Estatal 
Correos y Telegrafos per a la cobertura postal a zones rurals i disseminades del terme de 
Montuïri, en els mateixos termes que ha estat presentat. 

 
2. Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol per la signatura del conveni i de 

quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.  
 
 3. Notificar aquest acord a la Societat Estatal Correos y Telegrafos, direcció 
zona 12. Illes Balears. 
 
 
 9. DONAR COMPTE LIQUIDACIÓ PRESSUPOST 2010 .- 
 

Vista la necessitat de procedir a l’aprovació de la liquidació de l’exercici 
pressupostari de 2010 i determinar els drets pendents de cobrament i les obligacions 
pendents de pagament en data de 31 de desembre de 2010, així com el resultat 
pressupostari i els romanents de crèdit i tresoreria haguts en aquest ajuntament. 
 

Vist l’informe d’intervenció amb data de 15 de març de 2011. 
 

Vist el Decret de la Batlia de 25 de març de 2011, pel qual s’aprova la liquidació 
de l’exercici pressupostari de 2010. 
 

Segons l’establert pels articles 191 i següents del Text Refós de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març i 89 i següents del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenvolupa el 
capítol primer del Títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, el ple de 
l’ajuntament adopta per unanimitat el següent acord : 
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1er.Prendre coneixement de l’aprovació de la liquidació de l’exercici 
pressupostari de 2010 efectuat mitjans Decret de la Batlia de 25 de març de 2011. 

 
2on.Remetre copia de l’expedient relatiu a l’aprovació de liquidació de l’exercici 

pressupostari de 2010 a la Direcció General de Coordinació amb les Hisendes Locals 
del Ministeri de Economia i Hisenda. 
 
 

10. ELECCIÓ BATLE DES PUIG .-  
 
 Vista i analitzada la necessitat de designació de Batle del Puig 2011, aquest plenari 
delibera detingudament sobre la persona que, per la seva especial dedicació al poble de 
Montuïri, caràcter emblemàtic i rellevància, ha d’ostentar dit títol honorífic a les Festes del 
Puig de 2011, fent constar per acord unànime que ha de ser una persona destacable més 
allà dels mèrits pròpiament polítics, sinó més clarament socials, culturals i veïnals. 
 

En aquest sentit i vista la proposta de la comissió especial, s’acorda que aquest any 
recaigui el nomenament en el Sr. GUILLEM MORLA JAUME pel seu activisme en la 
promoció social i cultural del municipi de Montuïri.; Per les seves col·laboracions amb 
les diverses entitats culturals i socials del poble com Es Club Esportiu Montuïri, 
patronal de Música, Club de Basquet Montuïri, Consell parroquial i Grup de Teatre 
Montlliri, del qual ha estat membre fundador.  

 
Considerant  per tot això que aquesta persona, compleix perfectament amb les 

condicions abans exposades i que ha portat a terme una gran labor social en la nostra 
comunitat, es troba que es totalment adequada la seva designació com a Batle del Puig 
2011. 

 
 En aquest sentit, per unanimitat dels assistents, l’ajuntament en ple adopta el 
següent ACORD : 
 
 Primer. Designà com  Batle del Puig de l’any 2011, al Sr. GUILLEM MORLA 
JAUME per la seva labor a la nostra comunitat en el camp de l’esport i la cultura, així com 
pels seus nombrosos mèrits socials i professionals que han estat objecte d’un meritori 
reconeixement.   
 
 Segon. Notificar a l’interessat el present acord. 
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11. PRECS I PREGUNTES.-  
 
Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 

passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 
s’assenyalen: 
 

SR. JOAN VERGER  (PSM): 
 

1. Demana si les despeses que s'han realitzat en obres recentment en el 
Polisportiu, han estat pagats per l'ajuntament o l'empresa concessionària. Contesta el Sr. 
Batle que han estat sufragats per l'empresa concessionària. 

 
2. Demana per la possibilitat d'instal·lar un mirall al carrer des Sol, adreça 

baixada, i un altre al carrer de ca Ses Monjes.. 
 

SR. GUILLEM MAS  (PSOE) : 
 
Proposa realitzar una campanya de desratizació a la zona dels contenidors que 

estan al costat del pont. 
 
Conclòs el torn, el Sr. Batle pren la paraula per agrair, com a darrera sessió 

plenària ordinària de la legislatura, el treball realitzat per l'equip de govern i les 
propostes i col·laboració dels grups de l'oposició, desitjant per les pròximes eleccions 
una campanya tranquil·la i amb seny. 
 
 
 

I no havent-hi altres assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió a les 20:45 
hores i ordena s'estengui la corresponent acta, que signa amb mi, el Secretari, que 
certific. 
 
 
 
 El Batle              El Secretari  
 
 
 
 
 
 
Jaume Bauzà Mayol                                   José Ramón Sicre Vidal 


